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PROTOKÓŁ NR VIII.2019 

RADY MIEJSKIEJ W BLACHOWNI 

z dnia 17 kwietnia 2019 r. 

z obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 15 
20

. 

Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Paweł Hreczański 

w sesji uczestniczyło 15 Radnych, co stanowi 100 % ustawowego składu Rady 

Ponadto w obradach uczestniczyli: Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Skarbnik Gminy - Elżbieta Wolska 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Uchwała Nr 46/VIII/2019 w sprawie zmiany regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych na 

modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia. 

4. Uchwała Nr 47/VIII/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Blachownia na rok 2019. 

5. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

Porządek obrad: 

Streszczenie przebiegu obrad 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie jej prawomocności. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych na 

modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych 

z terenu Gminy Blachownia 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Blachownia na rok 2019. 

6. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady VIII Sesji przywitał radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Ad pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, 

co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia 

przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się” (imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji). 

Radny Paweł Hreczański głosował za usprawiedliwieniem nieobecności poprzez podniesienie ręki oraz system              
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do głosowania. Jednak z powodu awarii systemu w wyniku imiennego głosowania figuruje zapis przy Nazwisku 

i Imieniu Radnego - brak głosu. Pozostałe zapisy są prawidłowe. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

Ad pkt. 3 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Krzysztof Czerwik (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Dariusz Wacław (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie - 15 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” 

(imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji). 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

Ad pkt. 4 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Dariusz Wącław odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych             

z terenu Gminy Blachownia. 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radna Renata Kolman zapytała, dlaczego dofinansowanie do modernizacji źródeł ciepła uległo obniżeniu?             

W ubiegłym roku wynosiło 4500 zł, a obecnie 2 500 zł. Co jest powodem obniżenia? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że w ubiegłym roku Gmina Blachownia złożyła 

wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o dofinansowanie i nasza 

dotacja została uzupełniona dotacją z WFOŚiGW. WFOŚiGW wycofał się w tym roku z dofinansowania gmin        

w tym zakresie, a wszystkie środki zostały przerzucone do programu ministerialnego „czyste powietrze”.                         

Pozostały środki zabezpieczone w budżecie Gminy w kwocie 2 500 zł. Powodem zmniejszenia dotacji jest brak 

środków z WFOŚiGW. Mieszkańcy Gminy są informowani o możliwości wzięcia udziału w programie „czyste 

powietrze” gdzie dofinansowanie jest w wysokości 80%. 

Uchwała Nr 46/VIII/2019 w sprawie zmiany regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych                                

na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia została podjęta większością 

głosów w stosunku 12 głosów "za", 3 głosy "wstrzymuje się", 0 głosów "przeciw" (imienny wykaz głosowania 

w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 15 radnych 

Ad pkt. 5 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Dariusz Wącław odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Blachownia na rok 2019. 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radna Renata Kolman zapytała, z jakich środków przeniesiono 100 000 zł i ile będzie kosztował Triathlon?  

Radny Sebastian Szczepaniak również zapytał ile będzie kosztował Triathlon? 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska odpowiedziała, że trudno dokładnie obliczyć ile będzie kosztował Triathlon, 

ale chcemy na ten cel zabezpieczyć 100 000 zł. Przesunięcia dotyczą 7 000 zł, to są przesunięcia pomiędzy 

klasyfikacją tych samych pieniędzy, ponieważ są to dotacje na kluby i stowarzyszenia, pomiędzy działami kultura 

fizyczną, przeciwdziałaniem alkoholizmowi i pomocą społeczną. Dotacja, która była zakwalifikowana                    

w pierwotnym budżecie w ramach pomocy społecznej została ujęta w przeciwdziałaniu alkoholizmowi, więc 

automatycznie przesuwamy środki, aby zwiększyć na kulturę fizyczną (kluby i stowarzyszenia) i na kulturę                  

i ochronę dziedzictwa narodowego o 2 000 zł. Wszystkie zadania, które były zaplanowane dla klubów zostają           

tylko są inaczej sklasyfikowane. Proponuje się przeznaczenie 100 000 zł na organizację Triathlonu i 40 000 zł               

na wykonanie kostki przy Urzędzie Miejskim i chodnika do OSP. 

Radny Sebastian Szczepaniak zapytał, jakie korzyści ma Gmina za zorganizowanie zawodów Triathlonowych? 

Ma namyśli np. przedsiębiorców, którzy w związku z tym mogliby zarobić. Jest to impreza jednodniowa, a koszt 
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jest bardzo duży. Olsztyn dofinansowuje w kwocie 5 000 zł a nasza Gmina z tego, co wie w kwocie 200 000 zł czy 

nawet więcej. Jaką ma Gmina korzyść skoro dofinansowuje w tak ogromnej kwocie zawody? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska powiedziała między innymi, że sama organizacja Triathlonu             

w porównaniu z Gminą Olsztyn jest to impreza innej rangi. Triathlon w Blachowni jest impreza ogólnopolską. Dla 

Gminy Blachownia ma to znaczenie promocyjne. W ten sposób Gmina się promuje w całej Polsce.  

Nazwa Gmina Blachownia występuje podczas wszystkich imprez organizowanych podczas Triathlonu to są cztery 

duże imprezy. Jest to aspekt promocyjny, którego nie sposób wycenić. Gmina przez trzy lata, kiedy organizowany 

jest Triathlon stała się rozpoznawalna. Zainteresowanie inwestorów między innymi z tą imprezą jest duże.                     

Na dzień dzisiejszy nie przekłada się to na realizowane inwestycje, ale w niedalekim czasie powstaną.                

Ponad 500 zawodników przyjeżdża w towarzystwie osób, rodzin. Jest to bardzo duża impreza na skalę 

Województwa Śląskiego. Nie wie skąd informacja o kosztach w latach ubiegłych, zabezpieczamy kwotę 100 000 

zł, ponieważ mniej więcej tyle to wynosi.  

Uchwała Nr 47/VIII/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Blachownia na rok 2019 została podjęta 

większością głosów w stosunku 12 głosów "za", 3 głosy "wstrzymuje się", 0 głosów "przeciw" (imienny wykaz 

głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 15 radnych 

 

Ad pkt. 6 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VIII sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Paweł Hreczański 

Protokołowała  

Iwona Gawlik 


